
ZAPISNIK

sa 23. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 24, listopada 2023 godine s
podetkom u 09,00 sati u Turistitkoj zajednici pula.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Jasna Buii, Mladen Sirola, Marija Stokovii, Andi Vitasovii, Filip
Zoriii{ Manuela Kraljevid

Opravdano odsutni dlanovi: Boris Zgomba, Aleksandar 5uran, Reli Slonim

Ostali prisutni: Sanja Cinkopan Korotaj i Goran Franinovii

Predsjednik TZ Grada Pule, Filip Zoriiii pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj
dlanova za njezino odrZavanje i dono5enje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaie sljedeii dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa 22. sjednice Turistidkog vijeia,
2. Nacrt Rebalansa programa rada za2023. godinu,
3. Nacrt Programa rada za ZOZ4. godinu
4. Zahtjevi,
5. Razno - miiljenje

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1) Zapisnik sa 22. sjednice Turistiikog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2) Predsjednik daje rijed direktorici koja predstavlja Nacrt Rebalansa programa rada za 2023.
godinu.

Direktorica je prisutne upoznala sa Nacrtom rebalansa programa rada za 2023. godinu te je navela da
je prihod turistidke pristojbe i dlanarine veii u odnosu na plan 2023. te je ujedno prihod od sustava
turistidkih zajednica uveian zbog projekta Camino radi uplaienih sredstava od strane HTZ-a. Stavke
vezano za lstra2ivanje i analize triiSta uveiano je zbog aktivnosti Benchmarking-a, Klasterski projekti
kandidirani na Fond za projekte udruZenih TZ-a uveianisu iz razloga 5to su druge turistidke zajednice
iz klastera izvr3ile uplatu TZ Pula koja 6e podmirivati obveze u ime klastera za projekt Camino, EU

Projekt : Konzervacija i rekonstrukcija Malog Rimskog kazaliSta uveiana je na temelju prethodno
donesene odluke Vijeia, Visualia festival uveiana je zbog sredstava dobivenih od Grada i

obiljeiavanja 10 godina postojanja festivala iduie godine te bi se ranije krenulo sa promocijom
eventa. Advent je pove6ana iz razloga 5to je postojala jedna od moguinost za odriavanjem Adventa
unutar Arene, ali je u meduvremenu doneiena odbijenica od strane konzervatora koji nisu bili
suglasni sa odriavanjem eventa unutar Arene s boiidnom rasvjetom, Pula Maraton je povedan iz

razloga 5to se trebalo naknadno montirati natkrivanje bine za koncert u Areni dok su aktivnosti:
Pulsko kulturno ljeto, sufinanciranje manifestacija u organizaciji drugih subjekata iJazz uveiani na

temelju odluka Vijeia, U 2023. godini planirane su tri nove ture razgleda grada te su sufinancirane
(,,Mladi6 kojije ielio plesati Waltzer'i ,,Sissi" i ,,Badass People").

Na osnovu nedavnog prijedloga TZ lstre, dogovoreno je je da ie TZ lstre sufinancirati iznos SO %

troikova kampanju oglaiavanja te bi se startalo sa kampanjom ve6 u 2023. i nastavilo kroz 2024.
godinu prema triiStima 80 % njemadko i 20 % nizozemsko trii5te. Na to se nadovezala gtla. Kraljevii i

informirala prisutne da je nedavno bila na prezentaciju u organizaciji 1Z lstre te su se predstavili
aktivnosti promocije na Svicarskom triiStu prvenstveno iz razlogajer ie se tijekom zimskog perioda
godine odriati povezanost ZL Pula sa Svicarskom. Direktorica se sloZila da bi se svakako mogli
ukljuiiti i sa aktivnostima na tom trZiStu. Aktivnost vezana za izgradnju kruinog toka Pula - Medulin



uveiana je iz razloga ito se lanjski radovi nisu stigli fakturirati prolle godine nego su stigli na naplatu
u 2O23. godini.

Predsjednik Je postavio pltanje vezano za krulnl tok iz pravca LlZnJan prema pull na Sto Je dlrektortca
odgovorila da se isti nedavno izgradio te bitrebao Li2njan urediti ga. Ona je razgovarala s kolegicom iz
TZ Liinjan da i ona ide prema opiini da se kruinitok uredi. NaZalost, isti se ne odrZava te bi opiina
Liinjan trebala vi5e brinuti o tom djelu ulaska u grad na 5to su se svi vijeinici sloiili. Stavka plaie

zaposlenika uveiana je iz razloga $to se sa porodiljnog dopusta vratila djelatnica te su plaie vezane za

prosjek RH dok je rezerva smanjenja iz razloga Sto se ista preraspodijelila na druge stavke. Nakon
izlaganja direktorice vezano za Nacrt rebalansa programa rada za 2023. godinu predsjednik i ostali
vijeinici dali su pozitivno miSljenje te je isti prihvaden jednoglasno.

Ad 3) Predsjednik daje rijed direktorici koja predstavlja Nacrt programa rada za 2024. godinu.

Direktorica je zapodela izlaganje planiranim prihodima odnosno turistidkom pristojbom koja je
uveiana na osnovu odluke o poveianju za iduiu godinu odnosno procjene registriranih iznajmljivada i

noienja na razini godine, dok je turistidka dlanarina ostala ista. Za projekt Pet Friendly uvedana je

stavka jer bi se na plaZama za kuine ljubimce planiraju postaviti dodatni novi sadrZaji.

Predstavila je projekt Austrougarske Setnice koja ima za cilj da se ljudi iz grada usmjere izvan centra
odnosno na periferni dio grada te bi se uz planiranu investic'rju grada dodatno uredila Setnica i staza

te postavile u ulici Sv. Polikarpa instalacije koje bi prezentirale Austro - Ugarsko doba. Osvijetlila bi se

Mornarifka crkva i postavio mapping ako Crkva dozvoli i po putu do Mornaridkog groblja jo5

instalacija, a groblje bi se decentno osvijetlilo. Sredstva su se kandidirala i u sklopu EU projekta. Novu
aktivnost ,,Pleksi hologram" implementirala bi se u vidu izrezbarenog pleksiglasa neposredno uz

crkvu Marije Formoze putem kojeg bi se ilustrirali originalni obrisi crkve. Stavka za Karneval poveiana
je iz razloga 5to bi se 2a2024. ponovno planirala povorka, dok projekt Sea view bise radio po modelu
street view s ciljem da se prezentira obala i priobalje. Sufinanciranje prve pomo6i je dogovoreno
izmedu svih Gradonadelnika i Zupana da preuzimaju gradivo s obzirom da ie im se poveiati prihod

od turistidke pristojbe, dok ie se za ispomoi policijskih sluibenika za iduiu godinu naii jeftiniji i

odgovarajudi smjeStaj na period od 6 mjeseci. Projekt Sea Star Hero predstavlja novi outdoor
ekoloiki projekt s ciljem oduvanja priobalja koji bi se implementirao tijekom iduie godine. Tijela

turistidke zajednice uveiana su za naknadu tijela za iduiu godinu, ali su vijeinici rekli da ie radije biti
bez naknade, a da se organizira benchmarking s time da ukoliko ne mogu svi na organizirani put
mogu im se pojedinadno organizirati benchmarking na istu ilidrugu lokaciju.

Direktorica je po zavr5etku otvorila raspravu za Nacrt programa rada kojije jo5 u fazi sitnih dorada ali
dodatnih tema za raspravu nije bilo te je nacrt Plana 2024. godine jednoglasno usvojen.

Vezano zaPoziv za manifestacije kojije u tijeku potrebno je oformiti komisiju pa direktorica predla2e

da Elanovi uz nju budu kao i pro5lih godina g. Boris Zgomba i gcla Manuela Kraljevid, 5to je
jed noglasno prihvaieno.

Ad 4) Nakon pojedinainog razmatranja prihvaieni su sljedeii zahtjevi:

7.1 Za program Milottijevi dani u Puli koji ie se odriati 27.LO.2O23. u organizaciji Udruge za

oduvanje spomena na lstarske skladatelje odobreno je 500 EUR



2.) Za program Histrokozmos - Mali sajam literature i vina koji 6e se odriati u sklopu Sa(n)jam

knjige u lstri od 24.1.1.. - 3.12.2023. u organizaciji Castropole d.o.o. Pula odobreno je 5.000

EUR

3.) Michelle Salome Kursar za odlazak na Medunarodniizbor ljepote sa ekololkom svrhom MISS

EARTH koji ie se odrZati u Vietnamu od 28.11. -22.12.2023., organizatoru CAROUSEL

Production odobreno je 1,000 EUR

4.) Za program Medunarodno studentsko sportsko takmiienje ,,EUROIJADA' u organizaciji

Udruienja Euroijada koji 6e se odr7ati od 16.11. -20.11.2023. odobreno je 3.000 EUR

5.) Za program Kvalifikacije za svjetsko prvenstvo u Futsalu u organizaciji EuroMax Croatia d.o.o.

koje se odrialo 20.9.2023. odobreno je 5.000 EUR

6.) Umjetnidkoj organizaciji kazaliSta Ulysses za program Brijunsko ljeto 2023 odriano 1.7. -
31,.8.2023. na otoiju Brijuni odobreno je 5.000 EUR

Ad s)

Pod todkom Razno direktorica se nadovezala za turistidku pristojbu odnosno izjainjavanje u vezi

visine pristojbeza2025 godinu. Na prijedlog direktorice svi su se sloiili da se ista ne6e mijenjati s

obzirom da poveianje ve6 ide u2O24. te bise pustilo da isti iznosu bude itijekom 2025, godine.

Nastavno na dopis koji je poslan vijeinicima vezano za poveianje pauialnog poreza za djelatnosti

iznajmljivanja i smjeltaja u turizmu na podrudju Grada Pule, prijedlog je da bi se sa dosadaSnjeg

iznosa od 39,00 EUR poveialo na 199,00 EUR po leiaju. Predsjednik se nadovezao da je prijedlog na

e-savjetovanju te zbog ukidanja prireza ibez podizanja visine pau5alnog poreza po krevetu u Puli

neie se mo6i financirati ostale obveze prema kulturi, socijalu, sport iobrazovanje. lstu stvar napravili

su veiigradovi na obali u RH poput Splita, Dubrovnika, Zadra,Sibenika rekao je Predsjednik i dodao

da je navedeno i radi smanjenja iznajmljivanja i time smanjenja pritiska na grad u sezoni ali i

dobivanje raspoloiivih stanova za mlade obitelji, studente i radnu snagu.

Direktorica se nadovezala ukoliko pove6anje stupi na snagu drZavni inspektorat koji je ionako

preoptereien imati ie vi5e posla zbog velikog otkazivanja odnosno poveianjem rada na crno, a ima ih

malo.

G. Vitasovii rekao je kako ie biti potrebno pravovremeno informirati gradane sa svim obvezama na

lto se Gradonadelnik nadovezao da ie se odrZati tiskovne konferencije te putem medija informirati o

svim za konskim novitetima.

Gda. Kraljevii rekla je da je pove6anje paulalnog poreza na pragu novog zakona o turizmu te ide u

pravcu odr)ivog turizama te su se zakljudno svi vijeinici sloiili ipodrZali inicijativu grada za

poveianjem pauialnog poreza.

Sjednica je zavriena u 09,45 sati.

Zapisniiar:

Goran Franinovii


